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ZÁPIS ZE STUDENTSKÉ RADY 

Program schůze: 

1. Seznámení se studentskou radou 

2. Propagace školy 

3. Seznam maturitní četby 

4. Střecha kolárky 

5. Porce obědů 

6. Skripta do KPD 

7. Barevnost skript 

8. Vytvoření skript do elektroinstalací 

9. Wi-Fi síť na školní projekty 

10. Nefunkční světlo v šatně 

11. Rozšíření / zúžení informačních systémů 

1. Seznámení se studentskou radou 

Na této úvodní schůzi byla studentská rada obeznámena se svojí činností, povinnostmi 

a možnostmi, které má k dispozici na naší škole. 

Dočasným předsedou studentské rady byl zvolen Antonín Hrtoň a jako zapisovatel byl zvolen Karel 

Dočkal. 

Na začátku školního roku 2024/2025 bude studentské radě zpřístupněn Discord server, který právě 

v těchto dnech vzniká. Na tomto serveru budou probíhat hlasování, případně schůze nebo nějaké 

potřebné informace, námitky, atd.. 

2. Propagace školy 

Jako první podmět bylo schváleno rozšíření reklamních předmětů školy a její rozšířený merch. Jako 

první reklamní oděvní předmět vznikl nákrčník s logem školy. Rada podpořila všemi hlasy, aby se 

takto dále rozšiřovaly možnosti oděvních předmětů a dalších prodejních věcí. V debatě byly 

zmíněny např. propisky jako reklamní předmět, hrnky, termosky, trika, atd.. Pokud by byl zájem 

o koupi těchto reklamních předmětů ze strany aktuálních studentů a učitelů VOŠ a SPŠE, vznikl 

návrh pořízení těchto reklamních předmětů za sníženou cenu pro naše studenty a učitele. Tento 

návrh bude projednáván na další schůzi studentské rady. 

3. Seznam maturitní četby 

Dalším bodem byla možnost rozšíření maturitní četby o 10 děl na příští rok. Tento bod byl probírán 

po dlouhou dobu a rada se dohodla, že bude s tímto rozšířením souhlasit, pod podmínkou, že díla 

budou mít kvalitní literaturu a bude se jednat o hodnotná literární díla. Některá díla byla navrhnuta 

češtináři i studenty. Seznam děl bude ovšem dokončen až ve školním roce 2024/2025 a v platnost 

by měl vstoupit pro školní rok 2025/2026. 
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4. Střecha kolárky 

Dále bylo poukázáno, že střecha kolárky není v odpovídajícím stavu a na kola zatéká v průběhu 

deště, i když jsou schovaná pod střechou. Byla schválena oprava stávající střechy. 

5. Porce obědů 

Někteří žáci si stěžovali na malé porce vydávané jídelnou. Podobný návrh byl o možnosti volby 

polévky, ovšem tyto návrhy byly zatím pozastaveny, protože porce a množství musí odpovídat 

normám. 

6. Skripta do KPD 

Řešilo se znovuzavedení skript do předmětu komunikace a přenos dat, jelikož skripta jsou 

vytvořená, ale jejich tisk neprobíhá a je škoda těchto již připravených skript nevyužít. Rada se tedy 

shodla, že Karel Dočkal zjistí aktuální situaci skript, proč se netisknou a zda by byl tisk vůbec 

možný. Pokud by byla potřeba, skripta se budou moci případně aktualizovat. O stavu skript bude 

Karel Dočkal radu informovat na začátku nového školního roku. 

7. Barevnost skript 

Dalším bodem byl návrh, aby se skripta tisknula barevně, když jsou již vytvářena v barevné podobě. 

Rada se shodla, že se jedná o dobrý návrh, ale v číslicové technice by se pravděpodobně jednalo 

o zbytečnost, zde bude ponechán černobílý tisk. Barevný tisk se tedy bude zavádět pro skripta, 

které jsou až od 3. ročníku, tedy automatizace, elektrotechnická měření a komunikace. 

8. Vytvoření skript do elektroinstalací 

Byl podán návrh na vytvoření skript do elektroinstalací. V prvním ročníku je jedna část předmětu 

praxe věnovaná právě elektroinstalacím, ale jedná o velmi krátké období a tedy není možné 

obsáhnout vše. Jelikož se jedná o velice užitečné téma obzvlášť tehdy až získáme vyhlášku 250, 

byl tento návrh na vytvoření nových skript schválen a podpořen všemi přítomnými studenty včetně 

pana ředitele. Po domluvě jsme se domluvili, že vytvoření skript bude mít na starost jako vedoucí 

učitel Mgr. Losert Josef a společně s ním na těchto skriptech budou pracovat Ing. Navrátil Jiří, Ing. 

Kyselý Libor a Ing. Bartoněk Josef. 

9. Wi-Fi síť na školní projekty 

Velice důležitým a přívětivě přivítaným bodem bylo téma nové Wi-Fi ve škole. Tato Wi-Fi by sloužila 

čistě a jen pouze pro školní projekty. Žádné projekty se nesmí zapojovat do sítě eduarom ani SPŠE 

Olomouc - Guest z bezpečnostních důvodů. Proto by vznikla nová síť, kam by se mohli jakékoliv 

tyto projekty připojovat a neohrozilo by to bezpečnost akademické sítě a sítě eduaromu, jenž je 

celosvětově používaná síť. Tento návrh přívětivě podpořil kroužek 3D tisku, který své 3D tiskárny 

převádí postupně již do “online světa”. Tímto návrhem byl pověřen pan zástupce Ing. Burda Jiří 

a správce sítě Hejtmánek Jaroslav. 
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10. Nefunkční světlo v šatně 

Byla podána poznámka, že senzor světla v šatně u prvních ročníků nefunguje správně jak by měl 

a žádá si opravu. Tento podmět si převzal ihned pan ředitel a bude o něm informovat jak pana 

školníka, tak třídní učitele prvních ročníků. 

11. Rozšíření / zúžení informačních systémů 

Předposledním návrhem byla možnost zavedení discord serveru pro celou školu. Ovšem platform je 

již dost, a protože by vznikla pouze další platforma, byl tento návrh zamítnut. 

Při diskuzi o vzniku dalšího serveru vznikl opačný návrh s podobným tématem. Nebylo by špatné, 

aby se všichni učitelé a studenti sjednotili na jeden systém/server a tím se mnohonásobně 

zjednodušila komunikace a tak dál. Návrh měl poměrně úspěch a o tomto návrhu se bude dále 

debatovat na další schůzi. 

 

 

Schůze proběhla: 21. června 2024 v Olomouci 

Přítomni: ředitel školy a členi studentské rady 


